
BCSD vertegenwoordigers zetten in op vernieuwd energiekader
Het OCMW ontvangt jaarlijks een toelage energiefonds in het kader van het energiedecreet. Het is bij wet bepaald wie op dat 
fonds beroep kan doen en waaraan we de middelen mogen besteden. Onze vertegenwoordigers in het bijzonder comité van de 
sociale dienst (BCSD) onderzochten hoe we die middelen proactiever kunnen inzetten. 

Preventief werken
Er kan jaarlijks maximaal vijfhonderd euro aan tussenkomsten 
bekomen worden voor de betaling van preventieve acties en/of 
aankoop van energiezuinige toestellen. Het preventieve luik 
zet in op individuele acties die het energieverbruik van de 
aanvrager verminderen: thermostatische kranen, kamerthermo-
staten, isolatie van verwarmingsbuizen, overgordijnen, 
spaardouchekoppen en een tweejaarlijkse ketelonderhoud. 

Energie-en klimaatplan
De aanvrager moet voortaan akkoord gaan met een energie-
scan zodat we maximaal kunnen inzetten op nuttige middelen. 
Dankzij de opmaak van dat nieuwe werkingskader werken we 
als diensten optimaal samen en ondersteunen we het energie- en 
klimaatplan van ons lokaal bestuur.

Leden bijzonder comité van de sociale dienst (BCSD) Veerle 
Vandenbulcke, voorzitter Cindy Vanbaeden, John Michel en Mia Wauters
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Peter, stel je zelf eens kort voor?
“Ik ben 57 jaar en gehuwd met Danielle. Mijn jeugdjaren bracht ik door in 
Ekeren. Na mijn universitaire studies toegepaste economische wetenschap-
pen aan de UFSIA in Antwerpen kwam ik in 1991 in Kontich wonen. Ik 
werk als financieel analist in een internationaal leasingbedrijf. Vorig jaar 
werd ik bestuurslid van onze lokale N-VA afdeling, nadat ik al enkele jaren 
actief N-VA-lid was. Ik ben daarnaast ook een overtuigd fietser.”

Waarom koos je voor de N-VA ?
“Ik sta achter de waarden van onze partij. Het eigen sociaal en financieel 
verantwoordelijk beleid van Vlaanderen maakt dat iedereen actief 
betrokken is in de maatschappij. Dat is op basis van rechten en plichten 
en met de nodige aandacht voor diegenen die het echt nodig hebben.” 

Wat wil je als bestuurslid extra benadrukken in onze gemeente?
“De lokale economie is het hart van een bruisende gemeente met een 
bloeiend en aangenaam sociaal leven. Ik denk voornamelijk aan de lokale 
winkeliers, de horeca, de markt en de diverse KMO-zones. Hopelijk 
vertoeft u graag in Kontich. Geniet u in het verlengde van uw aankopen 
van een drankje en een lekker hapje. Een bijzonder aandachtspunt is zeker 
ook de omkadering van onze winkelstraten: meer mooie toegankelijke 
voetpaden, voldoende groenvoorziening, makkelijk bereikbare 
parkeerplaatsen en uiteraard een veilige fietsparking.”

Begraafplaats opent plek voor 
biologisch afbreekbare urnen

“Mensen kiezen steeds meer voor een uitvaart met een biologisch 
afbreekbare urne. Daarom bakende het gemeentebestuur een 
urnenlandschap af. Zo’n uitvaart kent een kleinere ecologische 
voetafdruk. Nabestaanden gedenken de overledenen in een natuur-
lijke omgeving die uitnodigt tot rust, bezinning en herinnering”, 
weet schepen van Burgerzaken Marleen Van den Eynde.

“In het urnepark vindt u geen herdenkingstekens. We plaatsen 
herdenkingszuilen waarop een naamplaatje ter nagedachtenis 
van de overledene gemonteerd wordt. Nabestaanden hebben de 
keuze dat wel of niet te plaatsen”, aldus de schepen.

Vlaamse erfgoedpremie voor 
restauratie oud gemeentehuis
Het voormalige gemeentehuis dateert van 1860. De gemeente 
wil het gebouw in zijn oude glorie herstellen. Vlaams minister 
Matthias Diependaele kende een erfgoedpremie toe van 
meer dan tweehonderduizend euro. “We koesteren de rijke 
geschiedenis van Kontich en gebruiken dat bedrag voor de 
restauratie van het buitenschrijnwerk. Onze liefde 
voor erfgoed is op die manier ook een goede zaak voor de 
energiefactuur”, reageert burgemeester Bart Seldeslachts.

kontich@n-va.be
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Een hart voor Kontich – Waarloos
Dertig mensen krijgen per dag in ons land een hartstilstand. 
Slechts tien procent van hen krijgen de kans om dat nog na te vertellen.

HARTVRIENDELIJKE GEMEENTE

N-VA Kontich zet zich mee in om meer mensen te redden. Onze schepen van Welzijn en 
Patrimonium Cindy Vanbaeden werkte samen met haar diensten een stappen- en actieplan 
uit en maakt zo van Kontich-Waarloos een hartvriendelijke gemeente.

DOELSTELLINGEN

•  We bouwen een preventiebeleid uit op basis van de  automatische externe defibrilator (AED)om mensen ook buiten het zieken-
huis beter te helpen.

•  We voorzien opleidingen zodat ook u kan reanimeren. De tussenkomst van een goed opgeleide hulpverlener verhoogt de over-
levingskansen met vijftig tot zeventig procent.

•  We motiveren bedrijven en verenigingen om mee te werken aan een hartveilige gemeente.
•  We creëren een netwerk zodat de reanimatie zo snel mogelijk start. 
•  We zetten in op signalisatie dankzij een universeel AED-teken dat de locatie van een defibrillator beter aanduidt. 

Wat is onze natuur toch prachtig
De Babbelse plassen aan het Kapellekesbos werden tien jaar gele-
den aangelegd. De biodiversiteit aan fauna en flora is indrukwek-
kend, prachtig om erdoor te wandelen. Wandel, loop of fiets er zeker 
eens langs en neem uw tijd op de ligbank. De kans is groot, zeker bij 
valavond, dat u de steenuil ziet. Maar ook veel andere soorten, waaron-
der een prachtige ijsvogel of een koppel buizerds. Zulke waterpartijen 
zijn nuttig om onze voeten droog te houden bij langdurige regenval en 
zij helpen ons om te gaan met het veranderende klimaat. Onze schepen 
van Waterbeheer Willem Wevers zette dat extra in de kijker met een 
prachtig nieuw uitkijkpunt. Dankzij het nieuwe kunstwerk weet u alvast 
hoe de steenuil eruit ziet, mocht u zich dat niet kunnen voorstellen.

Extra fi etsenstallingen 
Mechelsesteenweg 
Het gemeentebestuur plaatste op drie locaties op de 
Mechelsesteenweg extra fietsstallingen. “Laat uw fiets 
vanaf nu op een veilige en comfortabele manier achter 
terwijl u winkelt. Voetgangers en mindervaliden onder-
vinden geen hinder meer op de smalle voetpaden” duidt 
schepen Willem Wevers.

19 april Buitenspeeldag 
Uw jeugddienst en uw schepen van Jeugd Willem Wevers haalden voor 
de Buitenspeeldag alles uit de kast en spoorden kinderen aan om buiten 
te spelen. De kinderen namen deel aan allerlei activiteiten, verspreid over 
speelterreinen in heel de gemeente: circusinitiatie, skateboardinitiatie, 
High-land games en bubbelvoetbal. Wie binnenbleef, had ongelijk. 

Burgemeester Bart 
Seldeslachts en schepen 
Willem Wevers aan het 
nieuwe uitkijkpunt

www.n-va.be/kontich
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


